
Kaupunginhallitus § 11 22.01.2018

Kokouksen järjestäytyminen

KH 22.01.2018 § 11 Laillisuus ja päätösvaltaisuus

 Tämä kaupunginhallituksen kokous on kutsuttu koolle hallintosään-
nön määräyksen ja kaupunginhallituksen päätöksen mukaisesti.

 Kaupunginhallitus on päätösvaltainen kuusijäsenisenä.

 Jäsenen ollessa esteellinen tai estynyt hän voi kutsua va ra jä se nen sä
kokoukseen. Tämän kutsun hoitamisen voi antaa myös kaupun gin
keskushallinnon hallintopalvelujen teh täväksi.

Päätös: Kaupunginhallitus totesi kokouksen laillisesti ko koon kut su-
tuk si ja päätösvaltaiseksi.

Pöytäkirjan tarkastajat

 Kaupunginhallituksen pöytäkirjan tarkastaa kaksi kullakin kerralla va-
littua jäsentä, jollei hallitus ole päättänyt sen tarkastamisesta muulla
ta val la.

 Pöytäkirjan tarkastusvuorossa ovat jäsenet Jaana Lähteenkorva ja
Mat ti Luostarinen (varalla Johanna Häggman ja Janne Nieminen).

 Tämä pöytäkirja tarkastetaan 25.1.2018 ja pidetään yleisesti nähtä-
vänä 26.1.2018.

Päätös: Kaupunginhallitus valitsi pöytäkirjantarkastajiksi Jaana Läh-
teen kor van ja Matti Luostarisen.

Asioiden käsittelyjärjestys

 Asiat käsitellään esityslistan mukaisessa järjestyksessä, jollei kau-
punginhallitus toisin päätä.

Päätös: Kaupunginhallitus päätti käsitellä asiat esityslistan mu kai-
ses sa järjestyksessä.

Tämän asian käsittelyn jälkeen kaupunginhallitus piti tauon. Tauon
aluk si Innovarch Oy:n edustajina arkkitehdit Esko Pelkonen ja Minja
Me ro selostivat monitoimikeskuksen luonnoksia. Talousjohtaja Lee-
na Järvenpää, kiinteistöpäällikkö Jukka Perälä ja sivistysjohtaja Jar-
mo Pynnönen olivat asiantuntijoina läsnä selostuksen ajan. Muut



pait si Järvenpää poistuivat selostuksen jälkeen kokoushuoneesta.
Sit ten selostettiin ajankohtaisia konserniohjausta koskeneita ja mui ta
asioita. Varajäsen Ritva Aho ja talousjohtaja Leena Järvenpää oli vat
läsnä konserniohjausta koskenutta asiaa selostettaessa. Se los tuk-
sen jälkeen Ritva Aho poistui kokoushuoneesta. Talousjohtaja Lee-
na Järvenpää poistui kokoushuoneesta kaikkien ajankohtaisten
asioi den tultua selostetuiksi. Tämän jälkeen kaupunginhallitus jatkoi
ko kous ta. 


